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Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 30-09-2024 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Patty Schurink, Peter van 
Berlo  

Adviseurs: Hay Mulders, Hay Engels, Mariet Roelofs (wat 
later) 

Gasten:  
Afwezig m.k.: Lisa Reintjes, Frenk Peeters 
Afwezig z.k.: Ellen Jacobs 

Notulist: Patty Schurink 
 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Verkeer Bespreken punten met 

gemeente 

Marco en Peter 01-10-24 V 

2 Sport in America Aanwezigheid bij bijeenkomst Marco, Patty, 

Hay E., Mariet 
en Ellen 

07-10-24 V 

3 Groenoverleg Diverse punten bespreken Marco 09-10-24 V 

4 Dorpsradenoverleg Aanwezigheid bij bijeenkomst Marco 14-10-24 V 

5 VKKL enquête Aanwezigheid bij bijeenkomst Marco, Hay en 
Patty 

09-10-24 V 

6 Ledenvergadering 
Dorpscoöperatie 

Aanwezigheid bij bijeenkomst Marco, Hay 05-11-24  

7 Verlichting kerk Reparatie / richten verlichting Burgemeester 
Palmen 

z.s.m.  

 
 

01. Opening en berichten van verhindering: 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering. Weer de 1e vergadering na de 
zomervakantie.  

Afmelding is binnen van Lisa Reintjes en Frenk Peeters.  
 

02 Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Verlichting (Hay M.) 
- Dorperpeelweg (Luuk) 

 
03. Notulen vorige vergadering 

Notulen zijn goedgekeurd.  
 
04. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Uitnodiging inspiratiefestival Regio Deal Huisartsenzorg en Burgerinitiatieven. 
 

05. Lopende zaken 
Wonen 
Op 6 september is het bestemmingsplan onherroepelijk geworden.  

Er vindt nog overleg met de welstand plaats m.b.t. 1 huis.  
Er is een presentatieavond op 16 oktober om 19:00 uur in Aan de Brug (grote zaal).  

Perceel is naar verwachting bouwrijp medio april. 
 
Flexwoningen 

Ontwerp bekend. Er komen 8 flexwoningen. Tekeningen zijn bekeken.  
Omgevingsvergunning is aangevraagd.  
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Spoor 

Er zijn een paar mensen van de werkgroep in het dossier gedoken, zij hebben hier een 
samenvatting van geschreven. Dit gaat naar de gemeenteraad.  

Wethouder en ambtenaren zijn allemaal gewisseld. Alle partijen gaan zich er opnieuw over 
buigen.  
Er zijn nog geen beslissingen gemaakt, dit zit nog in de voorfase.  

 
 

Verkeer 
Op 1 oktober (morgen) is er een overleg met de afdeling Verkeer van de gemeente. Peter en 
Marco gaan hier heen. De volgende punten zullen in ieder geval aangekaart worden: 

- Fietspadaanduiding bij Zwarte Plakweg slecht.  
- De varkensruggen liggen gevaarlijk op Zwarte Plakweg, hier vallen veel mensen over.  

- Wegdek is slecht op Zwarte Plakweg 
- Kanten Graafsebosweg slecht 
- Bord America weg Graafsebosweg- Nieuwe Lorbaan drempel is onlangs aangepast. Fietspad 

mag nog wel aangekaart worden.  
- Hoe gaat de belijning er uit zien op de Lorbaan? 

- Kruispunt Kabroekstraat/Schiksedijk  
- Trottoirtegels Wouterstraat kapot 
- Snelheid Wouterstraat te hoog  

- Snelheid Griendtsveenseweg/Kanaalweg 
- Snelheid algemeen overal te hoog, vooral ook op Nusseleinstraat (gevaarlijk) 

- Trottoir in dorp (m.n. Nusseleinstraat en Past. Jeukenstraat) slecht 
- Parkeren in Nusseleinstraat en Past. Jeukenstraat op trottoir 
- Wachtpostweg knip, wat is de bedoeling hiermee? 

- Kompoorten/borden schoonmaken (stickers en vuil) 
- Wegwijsborden vies 

- Zonebord Hoebertweg hangt niet goed 
- Aanduiding school kan beter 
- Slechte staat van de Putweg (zandgedeelte) 

- Zorgen om fietsveiligheid op Eickhorsterweg als er 144 arbeidsmigranten extra komen te 
wonen 

- Status Fietspad/Greenbikeway doortrekken naar Deurne? 
- Afslag Slengweg/Vossenheuvel op Midden Peelweg gevaarlijk! 

 
America Left 
Geen nieuwe dingen, het is druk. 

Op 12 oktober start Peuterpop weer met 2 groepen. 
In oktober zijn er informatiebijeenkomsten over dementie. 

Er komt een vervolg op ‘hoe deal jij met drugs’ met een ervaringsdeskundige.  
 
Verfraaiing Aan de Brug 

Gaat door. Uitvoering wordt ergens in oktober/november. Het nieuwe ommetje is ook klaar. 
Dit moet nu tijdelijk aangepast worden i.v.m. de nieuwe wijk.  

 
Accommodatiebeleid 
Dinsdag komt dit in de gemeenteraad.  

 
Kermis evaluatie 

- Er zijn wat vernielingen geweest: fietsen als wegversperring neergezet bij de tent en ook 
botsauto’s ondersteboven gezet.  
Verder een prima Kermis, geen bijzonderheden.  
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100 jaar Kermis 

Dit is volgend jaar. Vanuit Werkgroep Oud America is het idee om een nostalgische Kermis op 
te zetten. De horeca van Kermis America wordt hier ook bij betrokken. Er worden wat 

mogelijke ideeën genoemd om dan te doen. Met de 3 partijen gaan we een keer bij elkaar 
zitten. 
 

Arbeidsmigranten op Eickhorsterweg 
Er loopt nog een hoger beroep tegen de komst van 144 arbeidsmigranten aan de 

Eickhorsterweg. De gemeente is in contact met de aanvrager voor een goede 
exploitatievergunning. 
 

AED 
Lisa heeft navraag gedaan bij de gemeente, komt volgende vergadering terug. 

 
Prioriteitsgelden 
Kersttocht America heeft gevraagd om 4 houten marktkramen te mogen maken. Zij gaan die 

zelf maken, materialen vragen ze vergoeding voor. Deze zijn algemeen inzetbaar voor het 
dorp. Ze vragen € 2.800,00. 

Dorpsraad is akkoord met de aanvraag prioriteitsgelden voor de 4 kramen.  
 
Sport in America  

Op maandag 7 oktober is er een brainstormbijeenkomst in de kantine van AVV. Marco, Patty, 
Hay E., Mariet en Ellen zullen hierbij aanwezig zijn. 

 
Groenoverleg 
Groenstrook Munckhofplein mag wat mee gedaan worden.  

Er heersen nog wat vragen over bomen wat Marco mee neemt in het Groenoverleg op 
woensdag 9 oktober.  

 
Dorpsradenoverleg 
Overleg op maandag 14 oktober. Marco gaat hier heen en vraagt of er meer gegadigden zijn. 

Geen respons. 
 

VKKL  
Overleg/enquête op woensdag 9 oktober in ’t LaefHoês om 19.00 uur. Marco, Hay M. en Patty 

zijn er bij aanwezig.  
 
Dorpscoöperatie America 

Op dinsdag 5 november vindt weer  de jaarlijkse ledenvergadering plaats. 
Marco is hierbij aanwezig. 

 
06. Ingebrachte stukken  
Dorperpeelweg 

Huizen op de Dorperpeelweg hebben te natte grond. Er zijn scheuren in huizen. Door de 
veranderingen in de Peel zal dit erger worden. In dit gebied zullen huizen weg moeten. 

Ideeën zijn dat ze het geheel onder water gaan laten staan aan beide kanten van de wegen 
dan daarboven gedeeltelijk zonnepanelen plaatsen.  
Boeren zullen hier in de zomer water uit kunnen halen voor irrigatie i.p.v dat ze dit uit de 

grondputten halen. Deze worden dan dicht gegooid.  
 

Verlichting kerk 
De kerk staat volledig in het duister. De grondlampen zijn gemaakt maar schijnen naar het 
muurtje; deze moet gedraaid worden. De burgemeester heeft het gezien tijdens het 

vrijheidsvuur, hij heeft gezegd dat hij dit gaat regelen.  
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07. Rondvraag 

-  Hay E: Landschapselementenoverleg (16 oktober 19.30 uur). Er is een inventarisatie van het erfgoed. 
Er wordt dan gekeken of er voor America alles op staat.  

-Mariet meldt zich alvast af voor de volgende vergadering. Hay is dan wat later.  
 
08. Sluiting 

De voorzitter sluit om 22.08 uur de vergadering.  
 


